

အသက် (4) နှစ် သင့်လျော်မှုကုန်ဆုံးချိန် အကြောင်းကြားချက်

နေ့စွဲ-

အမှုသည် နာမည် နှင့် နေရပ်လိပ်စာ

ကိုယ်စားလှယ် နာမည် နှင့် နေရပ်လိပ်စာ

အညွှန်း- အသက် (4) နှစ် သင့်လျော်မှုကုန်ဆုံးချိန် အကြောင်းကြားချက်

သင့်ကလေးသည် လောလောဆယ် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှုများ ကြီးကြပ်ရေး (DDA) ၏ အမှုသည် တစ်ယောက်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်ကလေး၏ DDA နှင့်သင့်လျော်မှုမှာ ၎င်း၏ လေးနှစ်မြောက်မွေးနေ့တွင် ကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်သည်။ သင့်ကလေး၏ DDA နှင့်သင့်လျော်မှုအား ဆက်လက်ထားရှိလိုပါက သင့်အနေနှင့် ၎င်း၏ လေးနှစ်မြောက်မွေးနေ့တွင် ပြန်လည်လျှောက်ထားရပါမည်။ သင့်ကလေးကို သင့်လျော်မှုရှိမရှိ အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များဖြင့် ပြန်လည်ဆုံးဖြတ်ပေးရမည်ဖြစ်သည် - ဉာဏ်ပညာဆိုင်ရာချို့တဲ့မှု၊ ဦးနှောက်လေဖြတ်ခြင်း၊ တက်ခြင်း၊ အော်တစ်ဇင်၊ အခြား အာရုံကြောဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ဉာဏ်ပညာဆိုင်ရာချို့တဲ့မှုနှင့် အလားတူသော အခြား အခြေအနေ။

ဤပြန်လည်ဆုံးဖြတ်မှုကို ပြုလုပ်ရန် မည်သည့်တို့လိုအပ်ကြောင်း သင့်အားအသိပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့မှ လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းဇယားကို ထည့်သွင်းပေးထားသည်။

ကျွန်ုပ်အနေနှင့် မည်သို့ ပြန်လည်လျှောက်ထားရမည်နည်း။

သင့်ကလေး အသက် လေးနှစ်ပြည့် မွေးနေ့မတိုင်ခင် ရက် 90 အလိုတွင် ပြန်လည်လျှောက်ထားခြင်းဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်းများကို ရယူရန် DDA လက်ခံမှုနှင့်သင့်လျော်မှု ဝန်ထမ်းကို ဆက်သွယ်ပါ။ ဤသည်ကို စာဖြင့်လည်းကောင်း အောက်တွင်ပါသော ဖုန်းကိုဆက်သွယ်၍လည်းကောင်း ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာတင်ရန်စာရွက်စာတမ်းများကို သင့်လိပ်စာသို့ ပို့ဆောင်ပေးပါမည်။ လျှောက်လွှာတင်ရန်စာရွက်စာတမ်းများကို ဝက်ဘ်ဆိုဒ်လိပ်စာ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility> သို့ သွားရောက်ခြင်းဖြင့်လည်း အွန်လိုင်းပေါ်တွင်လည်း ရနိုင်ပါသည်။

အကယ်၍ ကျွန်ုပ် ပြန်လည်လျှောက်ထားခြင်းမရှိခဲ့လျှင် မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။

အကယ်၍ သင့်အနေနှင့် ပြန်လည်လျှောက်ထားမှုစာရွက်စာတမ်းများအား တောင်းဆိုခြင်း သို့မဟုတ် သင့်ကလေးမွေးနေ့မတိုင်မီ အနည်းဆုံး ရက် 60 အတွင်းလျှောက်လွှာပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိပါက ကလေး၏ အသက် လေးနှစ်ပြည့်မွေးနေ့တွင် DDA နှင့်သင့်လျော်မှုကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ သင့်ကလေးမှ DDA ဖြင့် ငွေချေထားရသောဝန်ဆောင်မှု လက်ခံရယူထားပါက ကလေး၏ အသက် လေးနှစ်ပြည့်မွေးနေ့တွင် ထိုဝန်ဆောင်မှု ပြီးဆုံးမည်ဖြစ်သည်။

DDA သင့်လျော်မှု ကုန်ဆုံးခြင်းမှာ အထူးပညာရေးပရိုဂရမ်များ သို့မဟုတ် SSI သင့်လျော်မှုများတွင် ပါဝင်မှုအား ထိခိုက်မည်မဟုတ်ပါ။ ထို့အပြင် မက်ဒီကိတ်၊ TANF သို့မဟုတ် အစားအစာတံဆိပ်ခေါင်းများ ကဲ့သို့ သင်လက်ခံရယူနေသော မည်သည့် DSHS ဝန်ဆောင်မှုများမဆိုကိုလည်း ထိခိုက်မည်မဟုတ်ပါ။

ကျေးဇူးပြု၍ တတ်နိုင်သမျှမြန်ဆန်စွာ တုံ့ပြန်ပေးပါ။ သို့ရာတွင် အနည်းဆုံး သင့်ကလေး၏ လေးနှစ်ပြည့်မွေးနေ့ မတိုင်ခင် ရက် 90 တွင်ပို့ပေးပါ။ အကယ်၍ သင့်ဆီမှ အကြောင်းပြန်ကြားချက် မရခဲ့လျှင် သင့်ကလေးသည် DDA နှင့်သင့်လျော်မှု ဆက်လက်မထားရှိလိုဟု ကျွန်ုပ်တို့မှ သတ်မှတ်မည်ဖြစ်သည်။ အသက် (4) နှစ် သင့်လျော်မှုအခြေအနေ စာရွက်စာတမ်းအပြည့်အစုံမရှိပါက သင့်ကလေး၏ DDA သင့်လျော်မှုနှင့် DDA ဝန်ဆောင်မှုများ ၎င်း၏ အသက် (4နှစ်) ပြည့်မွေးနေ့တွင် ကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်သည်။

သင့်တွင်မေးလိုသည့်မေးခွန်းများ သို့မဟုတ် စာရွက်စာတမ်းများကို တောင်းဆိုလိုပါ ဆက်သွယ်ရန်မှာ

အမည်

တယ်လီဖုန်းနံပါတ်

အီးမေးလ်လိပ်စာ

သင့်လျော်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သော ပြည်နယ်စည်းမျဉ်းများ မိတ္တူကို တောင်းဆိုခြင်းဖြင့် ရယူနိုင်သည် သို့မဟုတ် အွန်လိုင်း <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility> တွင်လည်း ရယူနိုင်သည်။

cc: ဖောက်သည် ဖိုင်

လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းဇယား

မသန်စွမ်းမှု အခြေအနေ	အသက်	ရောဂါအမည်တပ်ခြင်း	ရောဂါအမည်တပ်သူ	အခြားမှတ်တမ်းများ
ဖွံ့ဖြိုးမှု နောက်ကျခြင်း	အသက် 4 နှစ်မှ 9 နှစ်အထိ	ဖွံ့ဖြိုးမှု နောက်ကျခြင်း	ဖွံ့ဖြိုးမှုအကဲဖြတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ချင့်ချိန်ခြင်းများကို ကြီးကြပ်ရန် အရည်အချင်းပြည့်သူ ပညာရှင်တစ်ဦး	အသက် 4 နှစ်မှ 9 နှစ်အထိ - လွန်ခဲ့သော 12 လအတွင်း အကဲဖြတ်မှုအပေါ်မူတည်သော ကာလအချိန်နှင့်တိုင်းတာသည့် အသက် ၈၊ 25% သို့မဟုတ် ပျမ်းမျှအောက် 1.5 စံသွေဖည်မှုများ၏ သုံးကြိမ် သို့မဟုတ် သုံးကြိမ်ထက် ပိုသော နောက်ကျမှုများ
ဉာဏ်ပညာဆိုင်ရာချို့တဲ့မှု	အသက် 4 နှစ်နှင့် အထက်	ဉာဏ်ပညာဆိုင်ရာချို့တဲ့မှု	လိုင်စင်ရ စိတ်ပညာရှင်၊ ဝါရှင်တန် လက်မှတ်ကျောင်း စိတ်ပညာရှင် သို့မဟုတ် နိုင်ငံတကာကျောင်းစိတ်ပညာရှင်များအဖွဲ့ အစည်းမှ လက်မှတ်ရထားသော အခြားကျောင်းစိတ်ပညာရှင်	လွန်ခဲ့သော 36 လအတွင်း ပျမ်းမျှအောက် စံချိန်သွေဖည်မှုများ နှစ်ခုထက်ပိုသော လိုက်လျောညီထွေလုပ်နိုင်မှု စွမ်းရည်များ စစ်ဆေးခြင်းရမှတ်နှင့် ပျမ်းမျှအောက် စံချိန်သွေဖည်မှုများ နှစ်ခုထက်ပိုသော ပြည့်စုံစွာတိုင်းတာထားသည့် IQ ရမှတ်အပါအဝင် ပြည့်စုံသည့် စိတ်စိစစ်မှု မှတ်တမ်း
ဦးနှောက်လေဖြတ်ခြင်း	အသက် 4 နှစ်နှင့် အထက်	ဦးနှောက်လေဖြတ်ခြင်း တစ်ကိုယ်လုံးလေဖြတ်ခြင်း ကိုယ်တစ်ခြမ်းလေဖြတ်ခြင်း ခြေချောင်းနှစ်ချောင်း သို့မဟုတ် လက်ချောင်းနှစ်ချောင်းလေဖြတ်ခြင်း	လိုင်စင်ရဆရာဝန်	အသက် (3) နှစ်မတိုင်မီနှင့် (အိမ်သာတက်ခြင်း၊ ရေချိုးခြင်း၊ စားသောက်ခြင်း၊ အဝတ်လဲခြင်း၊ လှုပ်ရှားခြင်း သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်ခြင်း) စသည့် နှစ်ခုသို့မဟုတ် နှစ်ခုထက်ပိုသော နေရာများတွင် နေ့စဉ်တိုက်ရိုက် ခန္ဓာကိုယ်အထောက်အပံ့အတွက် လိုအပ်မှုကို အထောက်အကူပြုသော သတင်းအချက်အလက်များ။
တက်ခြင်း	အသက် 4 နှစ်နှင့် အထက်	တက်ခြင်း သို့မဟုတ် အတက်ရောဂါ	ဘုတ်အဖွဲ့လက်မှတ်ရ အာရုံကြောဆရာဝန်များ	ဆေးမှတ်တမ်းသမိုင်းနှင့် အာရုံကြောစစ်ဆေးခြင်း၊ ထိန်းချုပ်မှုမရှိ ဆက်လက်ဖြစ်ပေါ်နေသော သို့မဟုတ် ရံဖန်ရံခါဖြစ်ပေါ်သော တက်ခြင်းများဆိုင်ရာ ဆရာဝန် သို့မဟုတ် အာရုံကြော အထူးကု ဆရာဝန်များထံမှ အတည်ပြုချက်နှင့် ပျမ်းမျှအောက် စံသွေဖည်မှုနှစ်ခု ထက်ပိုသော လိုက်လျောညီထွေလုပ်ဆောင်နိုင်မှုတွင် မည်မည်ရရကန့်သတ်ချက်များ ပြသနေသော လိုက်လျောညီထွေနိုင်မှုစွမ်းရည်များ အပေါ်မူတည်သော ရောဂါအမည်တပ်ခြင်း။

လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းဇယား

မသန်စွမ်းမှု အခြေအနေ	အသက်	ရောဂါအမည်တပ်ခြင်း	ရောဂါအမည်တပ်သူ	အခြားမှတ်တမ်းများ
အော်တစ်ဇင် (DSM-IV-TR တစ်ခုစီအရ)	အသက် 4 နှစ်နှင့် အထက်	အော်တစ်ဇင် သို့မဟုတ် အော်တစ်ဇင်ဆိုင်ရာ ရောဂါ DSM-IV-TR တွင် 299.00 စီ	စိတ်ဝေဒနာဆိုင်ရာစင်တာ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာစင်တာ သို့မဟုတ် ထူးချွန်မှုစင်တာ၊ သို့မဟုတ် ဘုတ်အဖွဲ့လတ်မှတ်ရ၊ အာရုံကြောဆရာဝန်၊ စိတ်ရောဂါဆရာဝန် သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကလေးအထူးကုတို့နှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်သော ARNP သို့မဟုတ် လိုင်စင်ရဆရာဝန် သို့မဟုတ် လိုင်စင်ရ စိတ်ရောဂါကုဆရာဝန်	ပျမ်းမျှအောက် စံသွေဖည်မှုနှစ်ခု ထက်ပိုသော လိုက်လျောညီထွေလုပ်ဆောင်နိုင်မှုတွင် မည်မည်ရရကန့်သတ်ချက်များ ပြသနေသော လိုက်လျောညီထွေနိုင်မှုစွမ်းရည်များ အပေါ်မူတည်သော ဆေးစစ်ချက်နှင့် အသက် (3) နှစ်မပြည့်မီ စိတ်ကူးဉာဏ် သို့မဟုတ် အမှတ်သင်္ကေတ သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်မှု စွမ်းရည်များ၊ ဘာသာစကားနှင့် လူမှုရေးဖြင့်ကစားခြင်းတို့တွင် ဖင့်နေခြင်း သို့မဟုတ် ပုံမှန်မဟုတ်သော လုပ်ဆောင်ပုံဆိုင်ရာ သက်သေပြချက်များ၊ စစ်ဆေးမှု မှတ်ကျောက်များအားလုံးနှင့်ကိုက်ညီသော DSM-IV-TR တိုင်းစီအတွက် ပြည့်စုံသော အကဲဖြတ်မှု၊
အော်တစ်ဇင် စပက်ထရမ် ရောဂါ (DSM-5 တစ်ခုစီအရ)	အသက် 4 နှစ်နှင့် အထက်	အော်တစ်ဇင် စပက်ထရမ် ရောဂါ 299.00 ကော်လံနစ်လုံးတွင် ပြင်းထန်မှုအဆင့် 2 သို့မဟုတ် 3 အပါအဝင် DSM-5 တစ်ခုစီတိုင်း	စိတ်ဝေဒနာဆိုင်ရာစင်တာ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာစင်တာ သို့မဟုတ် ထူးချွန်မှုစင်တာ၊ သို့မဟုတ် ဘုတ်အဖွဲ့လတ်မှတ်ရ၊ အာရုံကြောဆရာဝန်၊ စိတ်ရောဂါဆရာဝန် သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကလေးအထူးကုတို့နှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်သော ARNP သို့မဟုတ် လိုင်စင်ရဆရာဝန် သို့မဟုတ် လိုင်စင်ရ စိတ်ရောဂါကုဆရာဝန်	ပျမ်းမျှအောက် စံသွေဖည်မှု တစ်ခု သို့မဟုတ် ထို့ထက်ပိုသော FSIQ နှင့် စံသွေဖည်မှုနှစ်ခု ထက်ပိုသော လိုက်လျောညီထွေလုပ်ဆောင်နိုင်မှုတွင် မည်မည်ရရကန့်သတ်ချက်များ ပြသနေသော လိုက်လျောညီထွေနိုင်မှုစွမ်းရည်များ အပေါ်မူတည်သော ဆေးစစ်ချက် နှင့် အသက် (3) နှစ်မပြည့်မီ ပြင်းထန်မှုအဆင့် စကေး ကော်လံနစ်ခုစလုံးမှ ပြင်းထန်မှုအဆင့် နှစ်နှင့် သုံးဖြင့် ဖင့်နေခြင်း သို့မဟုတ် ပုံမှန်မဟုတ်သော ဆောင်ရွက်ပုံဆိုင်ရာ သက်သေပြချက်များ၊ စစ်ဆေးမှု မှတ်ကျောက်များအားလုံးနှင့်ကိုက်ညီသော DSM-V တိုင်းစီအတွက် သို့မဟုတ် DSM-IV တစ်ခုစီအရ အော်တစ်ဇင်ရောဂါ 299.00 မှတ်ကျောက်များအားလုံးနှင့်ကိုက်ညီသော ပြည့်စုံသည့် အကဲဖြတ်မှု
ဉာဏ်ပညာချို့တဲ့မှုနှင့်အလွှာ အခြားအာရုံကြောရောဂါ သို့မဟုတ် အခြားအခြေအနေ	အသက် 4 နှစ်နှင့် အထက်	ဉာဏ်ပညာနှင့် လိုက်လျောညီထွေမှု စွမ်းရည်ချို့တဲ့မှုများ ဖြစ်စေသော အာရုံကြောနှင့် ခရိုမိုဇုန်းဆိုင်ရာ ရောဂါများ	လိုင်စင်ရဆရာဝန်	လွန်ခဲ့သော 36 လအတွင်းက လုပ်ဆောင်ပြီးခဲ့သော ပျမ်းမျှအောက် စံချိန်သွေဖည်မှုနှစ်ခု ထက်ပိုသော လိုက်လျောညီထွေလုပ်နိုင်မှုတွင် မည်မည်ရရ ကန့်သတ်ချက်များကို ပြနေသော လိုက်လျောညီထွေစွမ်းရည်များ စစ်ဆေးခြင်းနှင့် ပျမ်းမျှအောက် စံချိန်သွေဖည်မှုများ 1.5 ထက်ပိုသော ပြည့်စုံစွာတိုင်းတာထားသော IQ ရမှတ်

မှတ်စု - ပုံစံမှာ ယေဘုယျ လမ်းညွှန်သတ်မှတ်ပြီး DDA အနေနှင့် နောက်ထပ်သတင်းအချက်အလက်များ သို့မဟုတ် အကဲဖြတ်ခြင်းများလိုအပ်နိုင်လိမ့်မည်။ ဤစာရွက်စာတမ်းမှာ သင့်လျော်မှုရှိမရှိဆုံးဖြတ်ရာတွင် ပထမအဆင့်ဖြစ်သည်။ DDA သင့်လျော်မှုကို WAC အခန်း 388-823 တစ်ခုစီအရ ဆုံးဖြတ်သည်။